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NEDELJA 2. MED LETOM          

14.01.  
 

                              

7.00     za farane  

8.30    na Pernovem  za +Milana Veber  

10.00   za rajne Blazinšek-Jelen                    

Ponedeljek Absalom                                        

15.01.                18.00    za rajne starše Štukovnik in sestro Anico  

Torek Honorat                      

16.01.  18.00   za +Rudija in Antonijo Verdel               

Sreda Anton Puščavnik                       

17.01.                                                 18.00   za +Ferdinanda Herman                                                    

Četrtek Začetek tedna molitve za edinost kristjanov                   

18.01.         18.00   za +Angelo Križan                                              

Petek b. sl. Friderik Baraga                                      

19.01. 18.00   za +Jožefa Krajnc, 30. dan                                           

Sobota Fabijan in Sebastijan  

20.01.                08.00   za +Zinko in Slavka Vrhovnik ter njune starše              

NEDELJA 3. MED LETOM – nedelja Božje besede  

21.01.  
 

                       

7.00     NI  MAŠE   

8.30    na Pernovem  za r. starše Golavšek, obl.  

10.00   za +Franca in Ano Arnšek ter Anico Golavšek  
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EEVVAANNGGEELLIIJJ  

Prva dva učenca govorita z Jezusom 

Iz svetega evangelija po Janezu  

Tisti čas je Janez Krstnik spet stal tam in še dva izmed njegovih učencev. Ozrl se je na 

Jezusa, ki je šel mimo, in rekel: »Glejte, Jagnje Božje!« Učenca sta slišala, kaj je rekel, 

in odšla za Jezusom. Jezus pa se je obrnil, in ko je videl, da gresta za njim, jima je 

dejal: »Kaj iščeta?« Rekla sta mu: »Rabi (kar pomeni učitelj), kje stanuješ?« Rekel jima 

je: »Pridita in bosta videla.« Šla sta torej in videla, kje stanuje, ter ostala pri njem tisti 

dan. Bilo je okrog desete ure. Eden od teh, ki sta slišala Janezove besede in šla za 

Jezusom, je bil Andrej, brat Simona Petra. Ta je najprej našel svojega brata Simona in 

mu je rekel: »Našli smo Mesija« (kar pomeni Maziljenec). Privedel ga je k Jezusu. 

Jezus je uprl pogled vanj in rekel: »Ti si Simon, Janezov sin. Imenoval se boš Kefa« 

(kar pomeni Peter). 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



 
 
 
 
 

Jn 1,35–42 

KJE PA TI STANUJEŠ? 

 

Vedno se sprašujem, v čem je evangelij danes vesela in aktualna novica, v čem je lahko v 

Cerkvi gorečnost in vnema, žar, ki bi prepričal svet. Sprašujem se, kaj nam manjka, da gre 

svet mimo nas. Spomnim se pogovora z nekim duhovnikom pred leti. Sam sem ves zavzet 

govoril, da se tudi danes da s čim približati mladim. Zatrjeval sem, da smo z njimi lahko na 

igrišču, pri razvedrilu, v njihovem svetu. On pa je odkimaval in trdil, da je vsa področja že 

prevzela civilna družba in da Cerkvi ne ostane kaj dosti prostora za približevanje. Vztrajal 

sem pri svojem in tudi poskušal v prvih župnijah, kjer sem deloval, narediti vse, da bi se 

mladim približal in jim hkrati ponudil evangeljsko sporočilo. Vztrajal sem v iskanju. 

Danes vidim stvari nekoliko drugače. Nujno je, da se mladim in svetu nasploh približamo 

tam, kjer so. Vendar velikokrat ugotavljam, da so načini približevanja zgrešeni. V njih 

evangelij bledi, kar pa je bistveni znak naše napake. Vsi postajamo enako povprečni, zato 

Cerkev v očeh mnogih izgublja razlog za svoj obstoj. Jezus pravzaprav ne išče učenca, 

ampak učenca prideta k njemu. Sprašujem se, ali imata danes učenca kam stopiti. Kaj ju 

lahko prepriča? 

Samo s pristnim pogledom na čistost, h kateri nas danes vabi apostol Pavel, in v bitki zanjo je 

mogoče doseči tudi drugi prostor pričevanja in privlačnosti Cerkve, to je dom. V nori tekmi, 

ki jo vodijo naše strasti, ki so potrgale povodce, se nihče več ne ustavi. Vsi trdimo, da se 

bomo ustavili, ko bo čas. Čas pa bo, ko bomo potešeni. In potešeni bomo, ko bomo ...? 

Nikoli! Ker nočemo sprejeti realnosti življenja in odnosov, ker blodimo o svetu, kjer nas nič 

ne bo bolelo, skrbelo in utrujalo, kjer bomo s pravicami brez dolžnosti in odgovornosti itd. 

Tako vsi postajamo brezdomci. A dom je mogoče graditi le v realnem pogledu na odnose. Te 

je mogoče ustvarjati, če so ti naše temeljno poslanstvo, ne pa občasen hobi. In ko nas bodo 

ljudje vprašali: »Hej, kje pa ti stanuješ?« bodo ostali pri nas in povabili k nam še druge, če 

bodo videli naše domove, polne čiste ljubezni in miru. 
 

                                                                                                                                                                       Po: E. Mozetič 
 
 

 
 

 

 

 

Družba se je tako oddaljila od nravnih vrednot, da je zapustila vsako zdravo pamet, po 

kateri bi se lahko uravnavala in gradila lep pogled na spolnost.  

Prepričan sem, da je vprašanje čistosti, ki jo izpostavljena v današnjem berilu, temeljno 

vprašanje naše prepričljivosti. Zaradi izgubljenega pristnega pogleda na spolnost v nas 

vseh umira žar, otroški pogled in hkrati prava moč ljubezni, ki prepriča. Čista ljubezen je 

preprosto mogoča le kot krona odpovedovanja in vztrajanja v naporu, križu, ki ga 

oznanja Gospod. Tam, kjer je vse takoj in nič jutri, kjer je predzakonska ljubezen enaka 

zakonski, ni ne zakonske zvestobe, ne idealov ne hrepenenj. Vse je enako sivo in 

brezoblično. Živ spopad z našimi strastmi in goreče iskanje najglobljih hrepenenj nas bo 

naredil za prave pričevalce, ne glede na stan in leta. 
 

E. Mozetič 

 
 
 



 
 
 
 

POMEMBNO OBVESTILO 
 

 

Ker nisem vedno mlajši in vedno bolj zdrav, sem se po daljšem 

razmisleku moral odločiti, da bomo odslej  imeli v naši župniji le  

dve nedeljski maši:  

prvo ob 8.30 na Pernovem,  

drugo pa ob 10.00 v župnijski cerkvi. 

 

Pozanimal sem se glede nedeljskih maš, kako imajo to urejeno v ostalih 

župnijah naše dekanije. 

Dekanija ima 15 župnij. Galicija je edina župnija, ki je do zdaj imela ob 

nedeljah tri maše. Vse ostale župnije imajo po dve maši, nekatere tudi 

samo eno. Seveda ne zato, ker jih duhovniki ne bi hoteli imeti, ampak 

ker je duhovnikov pač premalo.  

 

Nekateri ste v Galiciji radi hodili k prvi jutranji maši, prepričan pa sem, 

da boste prihajali tudi na Pernovo ob 8.30 ali v Galicijo ob 10.00.  
 

                                                                                                                                                            Janko, župnik  

 

 

 

 

********************************************************** 

 

 

 

 V petek, 19. januarja, bo po večerni maši v župnišču seja  

Župnijskega pastoralnega sveta in ključarjev (Gospodarskega sveta).  

 

 Če kdo morda še ne ve: slovesnost svete birme bomo imeli v soboto, 

25. maja, prvega svetega obhajila pa v nedeljo, 26. maja.  


